

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
Leica Microsystems Heidelberg GmbH	12/13/2004
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Leica Microsystems CMS GmbH
Street Address:	Ernst-Leitz-Strasse 17-37
City:	Wetzlar
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	D-35578
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	10098016
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(781)863-9931
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	7818639991
Email:	inna.golovach@ghme.com
Correspondent Name:	Maria Eliseeva
Address Line 1:	4 Militia Dr., Ste 4
Address Line 4:	Lexington, MASSACHUSETTS 02421
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	21295.43 (H5380US)
NAME OF SUBMITTER:	Maria Eliseeva
Total Attachments: 1 source=21295.43 CertificateChangeofName_LHC_CMS#page1.tif	

CH \$40.00 10098016

Certified Copy

L 327
Nr. der Urkundenrolle für 2005

Bescheinigung über die Änderung des Firmennamens

Nach Einsicht in das Handelsregister des Amtsgerichts Wetzlar bescheinige ich, dass die am 14. Dezember 1988 eingetragene Firma *WL Instruments GmbH Raster-Mikroskope und -Meßgeräte*, HRB 3669, Sitz Heidelberg, gemäß Eintragung vom 30. Juni 1989 ihren Firmennamen in *Wild Leitz Instruments GmbH Raster-Mikroskope und -Meßgeräte* und gemäß Eintragung vom 18. September 1990 in *Leica Lasertechnik GmbH* und nochmals gemäß Eintragung vom 30. März 1998 in *Leica Microsystems Heidelberg GmbH* geändert hat. Am 9. November 2000 erfolgte die Verlegung des Firmensitzes nach Mannheim und am 19. Oktober 2000 die Änderung der HRB-Nummer in HRB 8591. Am 13. Dezember 2004 Änderung des Firmennamens in *Leica Microsystems CMS GmbH*. Am 17. Januar 2005 erfolgte die Verlegung des Firmensitzes nach Wetzlar und am 23. Dezember 2004 die Änderung der HRB-Nummer in HRB 5039. Am 12. April 2005 wurde die Firma *Leica Microsystems CMS GmbH* (HRB 5039) mit der Firma *Leica Microsystems Wetzlar GmbH* (HRB 2432) verschmolzen. Der neue Firmenname lautet **Leica Microsystems CMS GmbH**, HRB 2432. Der Firmensitz ist Wetzlar, Bundesrepublik Deutschland.

Übersetzung / Translation Certificate of Change of Name

After having checked the Commercial Register of the district court of Wetzlar I certify that the company *WL Instruments GmbH Raster-Mikroskope und -Meßgeräte* registered on 14 December 1988, HRB 3669, place of business Heidelberg, has changed its name to *Wild Leitz Instruments GmbH Raster-Mikroskope und -Meßgeräte* according to registration of 30 June 1989, to *Leica Lasertechnik GmbH* according to registration of 18 September 1990 and again to *Leica Microsystems Heidelberg GmbH* according to registration of 30 March 1998. On 9 November 2000 the place of business was transferred to Mannheim and on 19 October 2000 the HRB number was changed into HRB 8591. On 13 December 2004 change of company name into *Leica Microsystems CMS GmbH*. On 17 January 2005 the place of business was transferred to Wetzlar and on 23 December 2004 the HRB number was changed into HRB 5039. On 12 April 2005 the companies *Leica Microsystems CMS GmbH* (HRB 5039) and *Leica Microsystems Wetzlar GmbH* (HRB 2432) were melted together to *Leica Microsystems CMS GmbH*, HRB 2432. The place of business is Wetzlar, Germany.

Wetzlar, 19. Juli 2005

I certify this to be a true photocopy
of the original document.
Wetzlar, dated this 21 day of February 2006

Notary



Dr. Dieter Lefèvre (Notar)



[Signature]

PATENT

RECORDED: 05/04/2006

REEL: 017573 FRAME: 0970